
XLIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 31 sierpnia 2022 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XLIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Obecnych 13  radnych stan na 
15. Nieobecny rady Ziemowit Patek i Krzysztof Zdobylak. Lista obecności stanowi załącznik 
do protokołu.  

 
Przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę Karpisiak, panią 
skarbnik, panią sekretarz, wszystkich naczelników, dyrektorów placówek oświatowych, 
komendanta komisariatu policji, komendanta straży miejskiej, dyrektora GDK, witam 
wszystkich radnych obecnych na dzisiejszym posiedzeniu oraz wszystkich śledzących nasze 
obrady on line  

 
 W związku z rozstrzygnięciem konkursów na dyrektorów przedszkoli i szkół podstawowych  
w Gubinie oraz w związku z ustąpieniem ze stanowiska Dyrektora Domu Kultury Janusza 
Gajdy,  
przewodniczący przekazał głos panu Burmistrzowi, aby uroczyście wręczył dyrektorom akty 
powierzenia stanowisk na kolejną kadencję oraz podziękowanie dla pana Janusza Gajdy. Kwiaty, 
gratulacje oraz akty powierzenia stanowisk na kolejną kadencję z rąk Burmistrza o 
Przewodniczącego Rady otrzymali: 
Pani Grażyna Hrabska dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 1, pani Dorota Pawlik dyrektor 
Przedszkola Miejskiego nr 2, pani Jolanta Olszewska dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 3, pan 
Bogusław Wypych dyrektor szkoły Podstawowej nr 2 im. 73 Pułku Zmechanizowanego 
Ułanów Karpackich, pan Robert Siegel dyrektor Szkoły Podstawowi nr 3. Kwiaty i 
podziękowania otrzymał pan Janusz Gajda. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Park wodny. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Bierzemy udział w projekcie, na który jest dofinansowanie systemowe. To jest program, który 
musi być tematycznie związany z wodą.  
Radna Teresa Zajkowska 
Apeluje o spotkania, na których radni będą mogli wiedzieć, co się dzieje w mieście i jakie planuje 
się inwestycje.  
Radny Jan Skóra 
Można zaprosić projektanta na komisje lub sesję. 

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
raz. Na spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Gubińskiej, 
którzy przedstawili problemy ze swojej działalności oraz opiniowano projekty uchwał.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
– komisja spotkała się raz, opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Na komisji 
rozpatrzono 3 wnioski mieszkańców   



Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak – komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz – komisja spotkała się trzy razy. Przedmiotem 
spotkań była kontrola podpisanych przez Urząd Miejski umów cywilnoprawnych z podmiotami 
zewnętrznymi. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Teresa Zajkowska  - komisja spotkała się raz celem 
rozpatrzenia trzech skarg 
 
IV. Sprawozdanie z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Gubinie oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta za rok 
2021 
Komendant Komisariatu Policji w Gubinie przedstawił sprawozdanie. Sprawdzanie stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
1 Kradzieże rowerów na terenie miasta 
2.Przydałby się nieoznakowany radiowóz do kontroli bezpieczeństwa ruchu 
3.Czy Komisariat Policji posiada końcówkę monitoringu? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1.Nie odnotowano większej ilości zdarzeń w sprawie kradzieży rowerów. Jet to na 
porównywalnym poziomie.  
2. Każda pomoc jest fajna, która wpływa na poprawę bezpieczeństwa. T o jest pytanie do 
naczelnika Ruchu Drogowego w Krośnie Odrz.  
3.Monitoring jest na dyżurce, ale to nie jest tak że dyżurny cały dzień i noc siedzi przy 
monitoringu. 
Radny Robert Woszak 
Radny zwraca się z prośbą o okresową kontrolę prędkości na drogach dojazdowych do szkół, 
na ul. Rycerskiej i ul. Piastowskiej.  
Radny Mirosław Rogiński 
1.Czy pan komendant zwrócił się o wsparcie do komendanta wojewódzkiego policji o 
skierowanie do Gubina, szczególnie w weekendy patrolu prewencyjnego z Zielonej Góry.  
2.Mieszkańcy nie wiedza, kto jest ich dzielnicowym 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1.Wnioskujemy o takie patrole. Takie oddziały są wykorzystywane przeważnie przy 
zabezpieczeniach imprez. 
2.Są aplikacje, gdzie można uzyskać dane dzielnicowego wraz z numerem telefonicznym. Były 
też umieszczane na klatce schodowej za zgodą zarządcy plakaty informacyjne.  
Radny Jan Skóra 
1.Czy jest możliwość pieszych patroli policji na naszych ulicach? 
2.Ścieżka pieszo rowerowa w Guben wzdłuż Nysy, przejście na drugą stronę jest 
nieoznakowana. Strona niemiecka mogłaby to wprowadzić.  
3. Zamieszczenie w Wiadomościach Gubińskich informacji o dzielnicowych.  
4. Jak napływ uchodźców wpływa na przestępczość. 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Jeśli chodzi o uchodźców, to nie odnotowano większego wzrostu.  
Radna Halina Wojnicz 
Na orliku przy ul. Roosevelta młodzież hałasuje i niszczy obiekt.  
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Było tylko jedno zgłoszenie związane z zakłócaniem ładu i porządku.  



Radny Tomasz Romanowski 
1.Z jakimi problemami boryka się komisariat policji? 
2.Czy jest wystarczająca ilość funkcjonariuszy, aby zapewnić porządek i bezpieczeństwo? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1.Eksploatacja samochodów  
2.Gubin jest bezpiecznym miastem. Każda ilość funkcjonariuszy jest na wagę złota.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Na ulicach nie widać patroli drogowych. 
 
V. Sprawozdanie z działalności Komendy Straży Miejskiej w Gubinie za rok 2021 
Komendant Straży Miejskiej w Gubinie przedstawił sprawozdanie. Sprawdzanie stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Radny Tomasz Romanowski 
1.Ile razy monitoring miejski przyczynił się do wykrycia przestępstw, czy wykroczeń, czy on 
pomaga? 
2.Duża ilość dzików, co można z nimi zrobić? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1.Monitoring jest ważny w mieście i przyczynił się do wyrycia kilku spraw. 
2.Nie ma możliwości złapania dzików. Można tylko w jakiś sposób zabezpieczyć miejsce. 
Radna Danuta Grygorowicz 
Jak wyglądały rekontrole segregacji śmieci? 
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
Rekontrole były prowadzone w budynkach wielolokalowych. Szczegółowe informacje znajdują 
się w wydziale Komunalnym i Inwestycji.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Przy stawie na ul. Chodkiewicza przy organizowaniu rożnego rodzaju imprez wędkarskich, 
teren nie jest sprzątany.  
2.W sprawie dzików ważna jest edukacja. Potrzeba jest także budowa zamykanych altan 
śmietnikowych.  
3.Cz Straż Miejska ma wystraczającą ilość pracowników? 
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
Kadry zawsze przydałoby się więcej. 
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Podziękowania za współpracę.  
2.Przed wejściem do urzędu  miejskiego parkuje dużo samochodów.  
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
W sprawie parkowania samochodów, to jest droga powiatowa. Trzeba złożyć wniosek do 
Komisji Bezpieczeństwa o wyłączenie chodnika z całkowitego parkowania. 
 
VI Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości - 328 

Projekt uchwały nr 328 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 328 



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.307.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 
wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Gubinie - 326 

Projekt uchwały nr 326 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 326.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.308.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 
bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz dla pedagogów, 
psychologów i logopedów oraz nauczycieli realizujących etat łączny - 327  

Projekt uchwały nr 327 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 327  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.309.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez gminę Gubin o statusie 
miejskim - 332 

Projekt uchwały nr 332 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 332  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.310.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Gubin o statusie miejskim 
na rok szkolny 2022/2023 - 333 

Projekt uchwały nr 333 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  



Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 333.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.311.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
6. rozpatrzenia skargi p. J.J.F - 329 

Projekt uchwały nr 329 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 329.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.312.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. rozpatrzenia skargi p. M.B – 330 

Projekt uchwały nr 330 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały.  

 

Radna Halina Wojnicz 

Czy komisja w trakcie posiedzenia spotkała się z wnoszącym skargę? 

Radny Mirosław Rogiński 

Czy skarżący był powiadomiony o terminie posiedzenia? 

Radny Robert Woszak 

Skarżący nie uczestniczył w posiedzeniu komisji. 

Naczelnik wydziału Komunalnego i Inwestycji Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

Zjazd, który chciał zrobić skarżący powodowałby niebezpieczeństwo w ruchu drogowym. 

Sprawa jest związaną z konfliktem sąsiedzkim. Skarżącemu proponowano drugi zjazd z drugiej 

strony.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 330.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/9 osób za, 1 osoba 

przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.313.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. rozpatrzenia skargi p. M.Sz. – 331 

Projekt uchwały nr 331 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały. 

 

Radna Halina Wojnicz 

Czy skarżący płacił za mieszkanie i czy eksmisja była po wyroku sądu? Trzeba temu 

człowiekowi pomóc. Lokale komunalne nie są szanowane przez zajmujących ten lokal.  

Radna Teresa Zajkowska 

Nie likwidujemy problemu. Trzeba skontaktować się z MOPSem aby wspierać tego pana. 

Radna Halina Wojnicz 

Jeśli te same incydenty pojawia się na nowym mieszkaniu, to będzie znowu problem. Trzeba 

skontaktować się z MOPSem. 



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 331  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za, 0 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.314.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
9. zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 

miejskim na 2022 rok – 334 

Projekt uchwały nr 303 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

1.Wydatki na wyjazd do Medjugorie. Co to jest za firma ze Szczecina i jak jest związana z 

Gubinem? 

2.Rozliczenie robót przy ul. Sikorskiego. 

3.Zapytanie ofertowe do CUWów klimatyzacji.  

Zastępca Burmistrza Bartłomiej Bartczak 

W sprawie wydatków na wyjazd szczegóły zna pa burmistrz. Najlepiej będzie skierować 

pytanie na piśmie.  

Sekretarz Maria Kużdżeń 

Są trzy oferty. 

Radna Teresa Zajkowska 

Jakie pieniądze miasto będzie musiało wydać na siedzibę CUWu. To będzie zakup, czy tylko 

dzierżawa. CUW będzie miał piękną siedzibę, a Stowarzyszenie Przyjaciół Ziemi Gubińskiej 

pracuje w fatalnych warunkach.  

Skarbnik Edyta Smiejan 

Decyzją pana burmistrza nastąpi zamiana tego budynku na grunty. Na dzień dzisiejszy jest 

podpisana umowa użyczenia tego budynku. Będą koszty eksploatacyjne. CUW powstaje po to, 

aby obsługa jednostek finansowych przebiegała w sposób ciągły, nieprzerwany. To jest dobry 

kierunek, w którym idziemy.    

Radna Teresa Zajkowska 

1.Brakuje nauczycieli matematyki, fizyki. 

2.Czy będzie potrzebna zgoda Rady Miejskiej, aby siedziba CUWu była w budynku po 

dawnym biurze reklamy. Jakie grunty i o jakiej wartości będą przekazane w ramach zamiany 

tego budynku? 

Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 

Zamiana budynku na grunty jest w kompetencji burmistrza. Nie jest tu konieczna decyzja rady 

miejskiej. Jeśli chodzi o konkretne działki, to będzie to zarządzeniem burmistrza, a następnie 

akt notarialny.  

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą Krzysztof Dziurdziewicz 

Obecnie trwają czynności, biegły wycenia nieruchomość.  

Radny Zbigniew Bołoczko 

Czy wartość gruntów będzie adekwatna do wyceny obiektów? Propozycja utworzenia siedziby 

CUWów w budynku WDTu, byłby dwie instytucje w jednym miejscu CUW i Stowarzyszenie 

Przyjaciół Ziemi Gubińskiej. 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą Krzysztof Dziurdziewicz 

Trwa wycena. Mało prawdopodobne jest, że trzeba będzie dopłacić do nieruchomości.  

Radny Mirosław Rogiński  

Czy określona jest wstępna wycena budynku? 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą Krzysztof Dziurdziewicz 

Może będzie wiadomo na koniec września. 



Radna Halina Wojnicz 

Dlaczego siedzibą CUWu nie jest były budynek gminy wiejskiej  

Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 

Pierwsze zamiary takie były. Jednak zakres prac remontowych tej części budynku bardzo by 

się przedłużył. Pojawił się pomysł aby dokonać zmiany, bo budynek Novum jest ładny i nie 

wymaga wielu prac remontowych i ten budynek będzie korzystniejszy.  

Radny Jerzy Galewski 

Skoro w byłym budynku urzędu gminy istniała instytucja, to ten budynek jest jak najbardziej 

przystosowany.  

Radny Jan Skóra 

1.Modernizacja mostu przy ul. Orzeszkowej 

2.Pzebudowa dróg w ciągu ulic 3 Maja, Słowackiego, Krasickiego. Czy prace już się zaczynają, 

czy to tylko projekt? 

Naczelnik wydziału Komunalnego i Inwestycji Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

1.Wojsko podejmie się współpracy odbudowy mostu na ul. Orzeszkowej na pewnych zasadach, 

które zostały ustalone w protokole uzgodnień. Rozpoczęcie prac ustalono nie wcześniej niż w 

miesiącu październiku.  

2.Ciągi komunikacyjne na ul. 3 Maja, Kunickiego i Słowackiego jest zlecona dokumentacja 

projektowa i ona jest w toku.   

Radna Teresa Zajkowska 

Apel do przewodniczącego rady, że kiedy są istotne sprawy takie jak inwestycje, aby zapraszać 

radnych i wspólnie podejmować decyzje.   

Skarbnik Edyta Smiejan 

Jeśli chodzi o budek, gdzie była gmina wiejska, to jest to budynek objęty opieką 

konserwatorską. Dwa lata urząd czekał na wytyczne jaką farbą można pomalować ściany. 

Budynek WDTu też jest budynkiem objętym opieką konserwatorską. Koszt remontu w takich 

budynkach jest kilkakrotnie wyższy.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 303.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/7 osób za, 3 osoby 

przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.315.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

10. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2022-2035 - 335  

Projekt uchwały nr 335 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 335.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/10 osób za, 0 osób 

przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XLIII.316.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

VII. Przedstawienie informacji w sprawie wezwania Rady Miejskiej w Gubinie do 
usunięcia naruszenia prawa – dotyczy uchwały nr LIII.276.2014 Rady Miejskiej w Gubinie 
z dnia 18.06.2014 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim stanowiących pomoc de minimis. 



Pan adw. Paweł Zawodniak przedstawił informację.  
 
VIII. Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli z 
podpisanych przez Urząd Miejski umów cywilno – prawnych z podmiotami zewnętrznymi, 
oraz sprawdzenie wielkości środków na ich sfinansowanie za rok 2021  
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
IX. Przyjęcie protokołu  z XL, XLI i XLII sesji RM w Gubinie  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XL sesji RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLI sesji RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLII sesji RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
X. Sprawy różne. 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Kiedy można będzie spodziewać się uchwały w sprawie nadawania nazw parków, skwerów, ulic. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera 
Projekt uchwały ma być przygotowany na następną sesję. 
Radna Halina Wojnicz 
Lokal po Rossmannie na ul. 3 Maja został wydzierżawiony firmie Fiamp. To będzie mordęga 
dla wszystkich. Trzeba zminimalizować kłopoty, które się szykują jeżeli, to będzie sklep 
monopolowy.  
Radny Jan Skóra 
1.Kto będzie nowym dyrektorem Gubińskiego Domu Kultury? 
2.1 września o godz. 16:00 w GDK odbędzie się koncert pieśni patriotycznych. W sobotę o 
godz. 12:00 na Wyspie Teatralnej czytanie Ballad Adama Mickiewicza.  
Radna Teresa Zajkowska 
1.Czy można liczyć na to aby sesje odbywały się w piątki? 
2.Apeluje o wsparcie dla jednostek oświatowych, aby po utworzeniu CUWów w szkołach został 
chociaż jeden pracownik obsługujący sprawy administracyjne.  
 
Zamknięcie XLIII Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany, podziękował wszystkim za 
udział w obradach  i zamknął XLIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie.  
                                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                                                                                                   Wojciech Sendera  
Zakończono godz. 13:15 

Protokołowała. A.Dobras  


